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Aan: 
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Terwijl afgesproken was, d~.t he , omi té Directeur 
op 7 November de besprekingen over het rruJ~ort zou beginnen, 
blijkt thans , dat de Heer Spaak prijs st~~t op een bijeen
komst met de delegatie-leiders op 26 October a.so 

De Heer Stuart heeft in overleg met ons het stand
punt ingenomen, dat hij wel bereid is op de 26ste October 
dit gesprek mee te maken, maar niet bereid is enige Uitspraak 
te doen over de rapporten omdat naar zijn mening daarvoor 
een langere tijd van voorbereiding en consultatie hier te 
lande noodzakelijk is . Wij krijgen de indruk, dat de Heer 
Spaak deze bijeenkomst heeft bijeengeroepen om de Fransen 
gelegenheid te geven met nieuwe voorstellen te komen. 

Ik wilde graag nog even het gesprek recapituleren 
dat ik gisteren met U voerde over de conceptie, waarin wij 
de verschillende rapporten moeten bestuderen. Hoewel per 
onderwerp van studie dit probleem verschillend kan liggen, 
kunnen wij in het algemeen stellen, dat wij bereid zijn 
bepaalde verdere stappen met de Zes te doen, wanneer de vorm 
van samenwerking zich wezenlijk onderscheidt van de vormen 
van samenwerking die wij tot nu toe in intergouvernementeel 
verband kennen . Dit wezenlijke onderscheid zal met name moeten 
liggen op het institutionele punt. 

Terwijl wij wat de periode en de materie betreft 
een grote souplesse kunnen betrachten, moeten wij vasthouden 
aan het standpunt, dat wij met de Zes niets wensen te doen 
dat op dezelfde of analoge wijze in een groter gezelschap 
kan gebeuren . Hoewel het niet altijd gemakkelijk zal zijn de 
verschillende rapporten onder dit licht te bezien, is het voor 
de ambtelijke voorbereiding toch noodzakelijk om deze richt
lijn te hebben, opdat vanuit dit licht bezien aan U een advies 
kan worden uitgebracht , dat in de Commissie Beyen kan worden 
besproken . ij realiseren ons daarbij, dat van vele zijden 
de wens zal bestaan om llcoflE que coûte" uit Brussel resultaten 
te krijgen . Wij delen dit standpunt niet en stellen als 
voorwaarde voor resultaten waaronder wij onze handtekening 
willen zetten, dat wij de voortzetting van de KSG-structuur 
of iets wat daarop lijkt nastreven . 

U deelde mij mede , dat Minister Zijlstra en Minister 
Mansholt accoord gingen met het door U opgestelde stuk naar 
aanleiding van de bespreking , die wij op Donderdag 13 October 
in Uw Kabinet voerden . Ik zou U willen vragen mij te willen 
laten weten , of ook de Heer van de Kieft met dit stuk accoord 
gaat en of U nog een bespreking in de Ministerraad wenst voor
a deze nieuwe gedachte verwerkt wordt in de voorbereiding 
v~r de Commissie Beyen en in de instructie aan de delegatie 

de gesprekken in het Comité Directeur . 
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Van : Drs. E. H. van der Beugel (DGEM) 

Aan : 

Onderwerp : 

Persoonlijk lijkt het mij wel noodzakelijk, dat, 
voordat het Comit4 Directeur in zitting gaat, de Minister
raad in grote lijnen wordt ingelicht over het resultaat van 
de besprekingen in de Commissie Beyen, waarbij dan tevens 
de afspraak die op 13 October in Uw Kabinet werd gemaakt, 
zo~ kunnen worden overgelegd. 

Indien U met deze gedachtengang accoord gaat, zou 
dit door U op 7 November in de llinisterraad kunnen worden 
toegelicht. De delegatie zou dan de 7de of de 8ate November 

t standpunt kunnen worden ingelicht. 

19-10-55 


